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	April 20, 2017
	
	Le 20 avril 2017

	
	
	

	Coram:  McLachlin C.J. and Abella, Moldaver, Karakatsanis, Wagner, Gascon, Côté, Brown and Rowe JJ.

	
	Coram : La juge en chef McLachlin et les juges Abella, Moldaver, Karakatsanis, Wagner, Gascon, Côté, Brown et Rowe


	
	
	

	BETWEEN:

Eli Humby, Central Springs Ltd and A&E Precision Fabrication and Machine Shop Inc.

Applicants

- and -

Her Majesty the Queen and Her Majesty the Queen in Right of Newfoundland and Labrador, as represented by the Office of the High Sheriff

Respondents
	
	ENTRE :

Eli Humby, Central Springs Ltd et A&E Precision Fabrication and Machine Shop Inc.

Demandeurs

- et -

Sa Majesté la Reine et Sa Majesté la Reine du chef de Terre-Neuve-et-Labrador, représentée par le Bureau du High Sheriff


Intimées

	
	
	

	JUDGMENT

The motion for an extension of time to serve the response is granted. The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is dismissed. In any event, had such motion been granted, the application for leave to appeal from the judgment of the Federal Court of Appeal, Number A-419-13, 2015 FCA 266,  dated November 26, 2015, would have been dismissed.
	
	JUGEMENT

La requête en prorogation du délai de signification de la réponse est accueillie. La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d’autorisation d’appel est rejetée. Quoiqu’il en soit, même si la requête avait été accueillie, la demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel fédérale, numéro A-419-13, 2015 CAF 266, daté du 26 novembre 2015, aurait été rejetée.
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